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Vragen van het lid Veldman (VVD) aan de Minister van Binnenlandse Zaken en 
Koninkrijksrelaties over het bericht «Een op de vijf gemeenten archiveert 
website niet» (ingezonden 18 mei 2016). 

Vraag 1
Heeft u kennisgenomen van het bericht «een op de vijf gemeenten archiveert 
website niet»?1 

Vraag 2
Hoe beoordeelt u dat een op de vijf gemeenten haar website niet archiveert 
volgens de wettelijke eisen? Schrikt u van dit feit? Zo nee, waarom niet? 

Vraag 3
Wordt er gehandhaafd op deze wettelijke eisen, en zo ja hoe? 

Vraag 4
Vreest u, mede naar aanleiding van dit bericht, voor verlies aan relevante 
informatie bij gemeenten en daarmee voor een afbreuk van de verantwoor-
dingsfunctie van gemeenten? Zo nee, waarom niet? Zo ja, wat gaat u hieraan 
doen? 

Vraag 5
Bent u bereid stappen te ondernemen om gemeenten te laten voldoen aan de 
wettelijke archiefeisen? Zo nee, waarom niet? Zo ja, welke stappen bent u 
voornemens te nemen?

1 http://m.binnenlandsbestuur.nl/nieuws/een-op-vijf-gemeenten-archiveert-website-
niet.86173.lynkx
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